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Protokół z posiedzenia 
Komisji Budżetowej i Rozwoju Przedsiębiorczości  

z  dnia  17 września 2013 roku 
 

Posiedzenie Komisji odbyło się w siedzibie Urzędu Gminy Krupski Młyn przy ul. Krasickiego 9 
w Krupskim Młynie 17 września 2013 roku. 
Obecni na posiedzeniu: 
Brodziak Henryk – przewodniczący 
Huczko Bogdan – wiceprzewodniczący 
Kruk Wojciech – członek 
Janusz Weiss – Janusz Weiss 
Jan Murowski – Wójt Gminy 
Stefan Hajda – Z-ca Wójta Gminy 
Beata Plaza – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 
Danuta Pries – Kierownik Referatu Inwestycji 
Przewodniczący Komisji przywitał zebranych i przedstawił obecnym porządek posiedzenia: 

1. Stopień realizacji zadań inwestycyjnych, wykaz zadań jak i pozyskanych środków 
finansowych. 

2. Wyniki finansowe spółki PEC „Ciepłogaz” – udział Gminy – program naprawczy. 
3. Wnioski wszystkich komisji Rady Gminy dotyczące zadań na 2014 rok. 
4. Sprawy bieżące. 

Członkowie Komisji przyjęli zaproponowany porządek obrad bez uwag. 
Ad. 1.  
 Stopień realizacji zdań inwestycyjnych, wykaz zadań jak i pozyskanych środków 
finansowych. 
Przewodniczący Komisji poprosił p. Beatę Plazę o przedstawienie informacji na temat realizacji zadań 
inwestycyjnych prowadzonych przez Referat Gospodarki Komunalnej i Mieszkalnej i finansowanych w 
roku bieżącym. 
Omawiając realizację zadań p. Kierownik przypomniała, że były to m.in.: wykonanie monitoringu 
mostu wiszącego oraz prace związane z wprowadzeniem nowych zasad gospodarowania odpadami 
komunalnymi. Poinformowała o sposobie ich realizacji i nowych rozwiązaniach. Omówiła 
szczegółowo zadania zrealizowane przez Referat w I półroczu oraz planowane na II półrocze 2013 
roku. 
Członkowie Komisji do wysłuchanych informacji przedstawionych przez p. Beatę Plazę nie wnieśli 
żadnych uwag. Przewodniczący podziękował p. Kierownik za udział w posiedzeniu Komisji i 
przedstawione informacje. 
Następnie Pan Przewodniczący Komisji udzielił głosu p. Danucie Pries - Kierownikowi Referatu 
Inwestycji. Pani Danuta Pries przedstawiła zadania inwestycyjne finansowane w roku budżetowym 
2013, których realizacja przebiegała w roku bieżącym i w  roku ubiegłym.  
Do zadań tych należą: 

1. budowa hali sportowej przy Zespole Szkół w Krupskim Młynie;  
Wójt dodał, że ustalono regulamin  odpłatności i korzystania za hali, 

2. budowa i rozbudowa oczyszczalni ścieków w Krupskim Młynie; 
Bogdan Huczko pytał skąd bierze się problem uciążliwości zapachowych pochodzących z 
oczyszczalni ścieków? 
Wójt Gminy wyjaśnił, że problem uciążliwości ma swoje źródło w istniejącym już i 
zmodernizowanym, w trakcie realizacji zadania inwestycyjnego, ciągu biologicznym BOS-200. 
Dodał, że trwają poszukiwane skutecznych rozwiązań, które pozwoliłyby w przyszłości  
przeciwdziałać  zaistniałej sytuacji. 

3. zagospodarowanie terenu w Potępie – Odmuchowie; 
4. zagospodarowanie terenu w Krupskim Młynie; 
5. remont dachu w bloku nr 5 w Ziętku oraz dachu budynkiem Urzędu Gminy; 
6. planowanie rozpoczęcia procedury przetargowej na zadanie dot. budowy oczyszczalni w 

Potępie wraz z przepompowniami. Kompleks będzie obsługiwał zarówno Ziętek i Potępę.   
7. budowa placu zabaw w Ziętku poprzedzone montażem oświetlenia jak i monitoringiem tego 

terenu; 



 2 

8. budowa parkingu przy ul. Zawadzkiego 3 w Krupskim Młynie (budynek GOPS, GBP, 
Przedszkole Nr 1); 
Wójt Gminy wyjaśnił, że planowane jest również w przyszłości doposażenie placu zabaw w 
Potępie. 
Kierownik Referatu Inwestycji zwróciła się do członków Komisji, aby zastanowić się nad 
możliwością przeznaczania nieruchomości gminnych do sprzedaży w przetargach 
nieograniczonych a nie ograniczonych do mieszkańców, tak jak to ma miejsce w przypadku 
lokalu mieszkalnego w Osiedlu Ziętek bl. 17C. Argumentem przemawiającym za takim 
rozwiązaniem są niedobory środków pieniężnych  w kolejnych budżetach. 
Bogdan Huczko pytał: 
a) czy można będzie przeznaczyć do sprzedaży pomieszczenie przy ul. Zawadzkiego 7; Wójt 

wyjaśnił, że istnieje taka możliwość ale dla uruchomienia procedury sprzedaży niezbędny 
jest wniosek osoby zainteresowanej. 

b) o plany związane z budynkiem po byłym SPZOZ? 
Wójt Murowski odpowiedział, że w najbliższym czasie planowany jest przetarg na 
przedmiotowy budynek.  

 

Ad. 2. 

 Wyniki finansowe spółki PEC „CIEPŁOGAZ” – udział Gminy – program naprawczy. 
Jan Murowski poinformował o trwających poszukiwaniach rozwiązań prawnych pozwalających na   
zaangażowanie Spółki PEC „Ciepłogaz” Sp. z o.o. w realizację gminnych inwestycji. 
Następnie Mariusz Guga przypomniał radnym na czym polega działalność Spółki, przedstawił wyniku 
Spółki za 2012 rok oraz poinformował jakie działania podejmuje Zarząd dla polepszenia jej 
funkcjonowania. 
Poinformował, że jako Prezes Spółki wystąpił do Spółdzielni Mieszkaniowej „Chemik” w Tarnowskich 
Górach z ofertą przejęcia zadań związanych z utrzymaniem zieleni, sprzątaniem i odśnieżaniem. Na 
ofertę tą, jak do tej pory nie było odpowiedzi.  
Bogdan Huczko pytał czy władze spółki wiedzą o zamiarach Spółdzielni Mieszkaniowej związanych ze 
zmianą sposobu ogrzewania mieszkań i czy zdają sobie sprawę ze skutków finansowych jakie taka 
zmiana sposobu ogrzewania może wywołać w dalszej działalności Spółki? 
Prezes Spółki odpowiedział, że posiada taką wiedzę, jednak gdyby do tego doszło to wówczas wszyscy 
udziałowcy w tym przede wszystkim Spółdzielnia muszą mieć świadomość, że takie działanie 
prowadzi nieuchronnie do pogorszenia  się sytuacji finansowej Spółki. 
Następnie Prezes Spółki omówił szczegółowo program naprawczy PEC „CIEPŁOGAZ” oraz zapoznał 
członków Komisji z planowanymi działaniami na kolejne lata.  
Członkowie Komisji przyjęli do wiadomości przedstawione informacje. 
 
Ad. 3.  

 Wnioski wszystkich komisji Rady Gminy dotyczące zadań na 2014 rok. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej zapoznał radnych z treścią wniosku Radnego Gerarda Piegzy 

dotyczącego włączenia do budżetu gminy na 2014 roku zadania polegającego na przeprowadzeniu  

remontu chodnika na ul. Buczka obok budynków 4, 6 i 8 do ul. Leśmiana oraz zainstalowania 

dodatkowego oświetlenia czasowego.  

Bogdan Huczko pytał o stan prac związanych z naprawą drogi przy ul. Krasickiego 7 w Krupskim 

Młynie. Wójt Gminy odpowiedział, że wniosek mieszkańców został już zrealizowany. 

Następnie wnioskował o: 

a) doposażenie placu zabaw przy Zespole Szkół w Krupskim Młynie; 

b) naprawę mostu „wojskowego” na drodze z Ziętka na Potępę (pobocza są rozjeżdżone, dobrze 

byłoby je wyrównać); 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił uwagę członkom Komisji Budżetowej, że zgodnie z przyjętą przez 

Radę Gminy procedurą uchwalania budżetu, prawo do zgłaszania wniosków przysługuje Wójtowi, 

Przewodniczącym Komisji oraz Sołtysowi. W obecnej sytuacji oprócz wniosków p. Piegzy i p. Huczko 
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nie zgłoszono żadnych innych wniosków, nie mówiąc już o wnioskach złożonych zgodnie z przyjętą 

procedurą.  

Przygotowanie takich wniosków wymagałoby zajęcia się nimi dużo wcześniej i przedstawienia ich w 

odpowiednim terminie i w odpowiedni sposób, co jednak nie zostało zrobione. 

Zastępca Wójta przypomniał, że wnioski radnych są składane na każdej niemal sesji, jednak nie 

wszystkie są możliwe do zrealizowania. Jeśli tylko pojawia się możliwość ich realizacji to takie 

działania są podejmowane np. korty tenisowe, własne ujęcie wody itp. 

Wójt Gminy opowiedział radnym jak przebiega procedura przygotowania projektu budżetu. 
Podkreślił, że zadania zaplanowane w budżecie wynikają z potrzeb mieszkańców i przede wszystkim z 
możliwości finansowych gminy wynikającymi dochodami budżetu. Dlatego należy zrobić wszystko by 
dochody budżetu były jak największe, co pomogłoby zrealizować liczne zamierzenia.  
Przewodniczący Rady podkreślił, że praca w Komisjach przy opracowywaniu wniosków do projektu 
budżetu powinna przebiegać całościowo, a mianowicie: zgłaszane przez radnych wnioski powinny być 
zbierane a następnie spośród nich należałoby wybrać te, które są najważniejsze i wymagają jak 
najszybszej realizacji. Należy stworzyć listę priorytetów, która pozwoli na ocenę jakie przedsięwzięcia 
można zrealizować od razu a które mogą być zrealizowane w późniejszym terminie. Takie działania 
mogłyby przynieść oczekiwane efekty. 
 
Ad. 4. 
Sprawy bieżące. 

1. Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy będzie dokonana wymiana części sieci wodociągowej 
w Potępie wzdłuż ul. Tarnogórskiej, od wlotu ul. Sportowej do posesji przy ul. Tarnogórskiej.  

             Wójt odpowiedział, że taka wymiana jest zaplanowana jednak ostatnio miała miejsce awaria 
przy ul. Leśnej w Potępie i w związku z tym trzeba było wymienić ok. 50 metrowy odcinek 
sieci. To był w tej chwili priorytet. 

2. Bogdan Huczko: 
a) pytał czy staw przy ul. Głównej będzie ogólnodostępny? 

Wójt wyjaśnił, że sprawa będzie przedyskutowana na najbliższych  posiedzeniach 
Komisji. 

b) wnioskował o wykonanie map tras rowerowych na terenie gminy wraz z oznaczeniem 
szczegółowego miejsca. 
Wójt Gminy powiedział, że na 2014 rok planowane jest wydanie albumu przyroda i 
zwierzęta w gminie Krupski Młyn, który będzie dostępny dla mieszkańców. 
 

 
Posiedzenie Komisji zakończyło się o godz. 17.00. 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano: 
 
Brodziak Henryk ………………………. 

Bogdan Huczko ………………………. 

Kruk Wojciech ……………………………. 

 
Prot. K. Michałek 
Otrzymują: 
1 x Rada Gminy 
1 x Wójt Gminy  
1 x a/a 

 

 


